To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN CHEMICAL INDUSTRIES Date: 15-11-2022 02:00:11 PM Subject: Committee member disclosure	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الصناعات الكيماوية الاردنية التاريخ: 15-11-2022 02:00 PM الموضوع: افصاح عضو لجان
With reference to the Board of Directors meeting No. 7/2022, we would like to inform you that Mr. Raed Zuhdi Lutfi Al-Rifai has been appointed as a member of the following committees in place of the resigned member, Mr. Nidal Rashid Awad: 1- Audit Committee 2- Nominations and Remunerations Committee 3- Risks and Procurement Committee	بالاشارة إلى اجتماع مجلس الادارة رقم 2022/7 نود اعلامكم انه قد تم تعيين السيد رائد زهدي لطفي الرفاعي عضو في اللجان التالية بدلا من العضو المستقيل السيد نضال رشيد عوض عوض: -1 لجنة التدقيق -2 لجنة الترشيحات المكافات
12-11-2022	12-11-2022
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rawan Abbas Alsafadi	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rawan Abbas Alsafadi